
 

Interpellation till ordförande i regionstyrelsen Mikaela Waltersson 

Minskad miljöpåverkan från läkemedel 

 

Miljöpåverkan från läkemedel är stor. Region Halland arbetar redan med miljökrav i upphandlingar 
och Läkemedelskommittén Halland har med miljöhänsyn vid rekommendationer av läkemedel. I 
Sveriges Kommuner och Regioners uppföljning av läkemedelsanvändning mäts antibiotika, men inga 
andra läkemedel. 

 

1. Hur arbetar Region Halland med läkemedelsöversyn så att andra insatser än läkemedel sätts in och 
att medicinering blir rätt och följs upp över tid för patienter? 

 

2. Hur har ställda krav i upphandlingar av läkemedel följts upp i praktiken? Vad har uppföljningen 
visat och hur har eventuella avvikelser mot avtalade krav hanterats? 

 

3. På vilka sätt arbetar Region Halland med att invånare i Halland ska vara medvetna om läkemedels 
påverkan och hur man själv kan bidra för att minska miljöpåverkan, t ex genom att kassering av 
läkemedel sker på rätt sätt. 

 

2020-06-01 

Maria Losman och Svein Henriksen 

Miljöpartiet de Gröna 
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Hej! 
Här kommer en interpellation, att få anmäld på nästa RF. 
Maria 
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